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Styrelsemöte  
 
Plats: Vällanstigen, Falun 
Tid:  18.30 – 21.30 
 
Närvarande 
Karin Wigert ordförande 
Gunilla Holm Nyberg sekreterare 
Agne Nyberg 
Tony Persson 
Ewa-Lisa Hoel 
Anki Holmgren 
Marita Danemyr 
Agneta Berger 
Ingela Andersson 
 
 
 
 

§ 71 Mötets öppnande 
Ordförande Karin Wigert förklarade mötet öppnat  

 
§ 72 Godkännande av dagordning 

Dagordningen gicks igenom och godkändes. 
 
§ 73 Val av Justerare  

Agne Nyberg valdes att jämte mötesordföranden justera dagens protokoll.  
 
§ 74 Föregående protokoll, från 2019-05-23 
 Protokollet gicks igenom. Mötet ringde upp Henry från Gävleborg, som initierat ett 

samarbete mellan Gävleborg och Dalarna kring ett A-prov ett s.k. ”GävleDala-
mästerskap”. Han informerade om hur upplägget var tänkt.  
Styrelsen diskuterade, efter telefoninformationen, upplägget och fann att det var ett 
kostsamt arrangemang och att det var för lite att vinna i kunskap för SSRK Dalarna.  

Styrelsen beslöt att tacka nej till samarbetet. Uppdrogs åt Agneta Berger att ringa Henry och 
meddela vårt beslut.  
 
Tony rapporterade i RM-frågan att SSRK Bergslagen ser positivt på ett samarbete kring 
mästerskapet. Styrelsen kom fram till att en budget för arrangemanget måste 
presenteras och att det sedan, efter att budget presenterats, är Jaktkommittén inom 
SSRK Dalarna som fattar ett första beslut om huruvida Dalarna ska var med och 
arrangera RM 2021. Efter ett positivt besked från dem, bör en arbetsgrupp kring 
arrangemanget bildas. 

 
§ 75 Rapporter 

De skriftliga rapporterna gicks igenom. Ingela påpekade att de inte fått några listor från 
Studiefrämjandet att fylla i för deltagande i Kamratgrupper. Marita lovade att stöta på 
dem. 
Frågan om att lägga ut protokoll på hemsidan diskuterades. 
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Styrelsen beslöt att vi i framtiden inte lägger ut verksamhetsberättelse, årsmötesprotokoll, 
konstituerande protokoll med namn- och ekonomiska uppgifter. Den som vill ta del av 
dessa dokument får ta kontakt med avdelningssekreteraren och be henna skicka dem 
istället. Ordinarie styrelseprotokoll avidentifieras och läggs ut på hemsidan som tidigare. 
     Bilaga § 75 

§ 76 Unghundsderbyt 2019 
 
Eftersom det är så snart efter arrangemanget är det en del kvar att vänta in, såsom 
fakturor och annat. Mötet konstaterade att det varit ett mycket positivt arrangemang 
och att många positiva kommentarer har hörts. 

Styrelsen beslöt att vänta med avrapportering och summering av Unghundsderbyt till nästa 
styrelsemöte. Var och en uppmanas att skriva ner sina erfarenheter och tankar nu direkt 
och återkomma vid nästa möte.  
Utvärderingen av UHD skall ske på ett separat möte med UHD-gruppen. 

 
§ 77 Ansvarsområden för avdelningsstyrelsen SSRK Dalarna 

 
Dokumentet har fortfarande en del att kompletteras med. Mötet kom fram till att vi 
kallar dokumentet för ”Arbetsordning för styrelsen SSRK Dalarna”. Vad gäller frågan om 
att spara det i ”molnet”, så behövs mer utbildning innan vi fastställer hur vi hanterar de 
olika ingående dokumenten. Gunilla lovar ta kontakt med Hans och försöka få till en dag 
för utbildning (v. 35 alt v. 36, må-on) 

Styrelsen beslöt att Arbetsordningen spikas vid nästa möte. 
 
§ 78 Värdegrund för SSRK Dalarna 

 
Värdegrundsdokumentet diskuterades och man konstaterade att det ska vara ett 
levande dokumentet som vi har med oss i arbetet inom SSRK varje dag. Till nästa möte 
uppmanas alla att fundera på ”Vad är viktigt för mig?” och komma fram till de 3 
viktigaste värdeorden och sedan beskriva vad de innefattar.  

 
§ 79 Remiss från SKK - Värdegrund 
 

Styrelsen diskuterade SKKs värdegrunds-dokument.  
Vi inom SSRK Dalarna har tagit fram en värdegrund för vårt arbete och finner att det vi 
kommit fram i det dokumentet också finns uttryckt i SKKs dokument.  

Styrelsen beslöt att uppdra åt Gunilla att svara SKK.  
 
§ 80 Hemsidan och Facebook 
 Inget nytt att diskutera. 
 
§ 81 Apportören 

 
Manusstopp för apportören är den 1 augusti. Gunilla vill ha in material till den 29 juli. 
Anki meddelade att hon kommer att skicka in material ang. utställningen. 

 
§ 82 Skrivelser 
 Inga skrivelser har kommit in förutom de veckobrev och handlingar från SSRK Hs, som 

vidarebefordrats.  
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§ 83 Övriga frågor 
 
- Ewa-Lisa undrade om det går att förvara vårt lager av skott i förrådet i 
Studiefrämjandets lokaler. Mötet fann att det nog inte var lämpligt, i.a.f. inte just nu. 
 
- Mötet diskuterade tältfrågor. VBs tält, som lånades till UHD, var trasigt redan då det 
sattes upp. Det gick sönder ännu mer under provdagarna, varför det kastades på plats. 
Uppdrogs åt Karin att prata med VB.  

Styrelsen beslöt att då det finns behov för avdelningen att ha fler tält ska sådana inköpas. Det 
poängterades att det var viktigt att tälten inte är för tunga. Styrelsen uppdrog åt Anki att 
kolla upp vad Dalarnas Kennelklubb vill ha för sina tält.  
 
- Ingela efterlyser nummerlappshållare till WT/KM i Älgparken. Uppdrogs åt Agne att 
plocka fram de som finns i förrådet i Falun och se till att de kommer till henne.  
 
- Ingela rapporterade också att det fattas funktionärer till en ruta på WT/KM. Agne fick i 
uppdrag att höra sig för om funktionärer från Falun-Borlängeområdet. Styrelsen 
diskuterade frågan om vem som eg. ”äger ” arrangemanget WT/KM i Älgparken. 
Ansvaret för de olika rutorna delas ju bland de olika sektionerna/områdena inom hela 
avdelningen. 

Styrelsen beslöt att WT/KM i Älgparken är ett avdelningsarrangemang.   
 
- Karin fick i uppdrag att höra av sig till fotbollsklubben i Smedjebacken och kolla om det 
går att vara i fotbollshallen med avdelningens utställningar.  
 
- Anki informerade om att det kommer att bli uppdateringskurser för 
utställningsansvariga. Hon återkommer.  

 
§ 84 Nästa möte 

Styrelsen träffas nästa gång den 20 augusti, kl. 18.30 hemma hos Karin Wigert i 
Söderbärke. 
 

§ 85 Mötets avslutande 
Ordförande tackade ledamöterna och mötet avslutades. 
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Vid protokollet  
 
 
 
 
 
 
. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
Gunilla Holm Nyberg, sekr.  
 
 
 
 
Justerat:  
 
 
 
. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
Karin Wigert, ordf.    
 
 
 
. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
Agne Nyberg, justerare 
 
 
 
 
 
 
 
Bilagor 
§ 75 Rapporter 
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  Bilaga § 75 
Rapporter inför mötet 18 juni 2019. 

Från utställning: 
Arbetet flyter på som vanligt. 
Kort info om Club Show 
Vi delar domare med DKK, så därför delar vi på deras resor, boende, Dom kommer att döma andra raser för DKK 
andra dagen . Vi behöver inte så många funkisar, då vi hyr in oss på DKK´s utställning. 
Spaniel: Kursen med Catarina Lundborg och Gunilla Hansson var mycket uppskattad. Kursen blev snabbt full, och vi 
hade två åhörare. 
Spaniel träningarna tar nu sommaruppehåll. 
/Anki 
 
Viltspår: 
Avdelningsuttagningen till SSRK Viltspårmästerskap har genomförts i skogarna kring Tisjön. Årets representant blev 
Malin Holm och Aktivia´s Hertz Di Matti, en tollare. Dalarna har också förra årets vinnare Karin Lundin och Lab 
Magic´s Fie med på SM i Kolmården.  
Viltspårproven har kommit igång och vi har i dagsläget 32 inrapporterade resultat. 
Spånkorgscupen i Våmhus firar 10 års jubileum och har rekordmånga deltagare 31 stycken från olika delar i Sverige 
samt deltagare från Danmark. 
/Ewa-Lisa 
 
Utbildning 
Avslutat flera kurser. Spanielkursen och Heidi Kvan dagarna mycket uppskattade.  
Senaste viltspårskursen har jag inte hört något om ännu, annars bara positiva omdömen. Efterfrågan på kurser 
under hösten. (Viltspår och träningskvällar.) 
Funderar på om det går att lösa instruktörsutbildningsfrågan på något sätt. 
Funderar vidare. 
/Marita 
 
Ekonomi 
Jag har inte gjort någon dagslägesrapport vad gäller ekonomin, det är ganska meningslöst just nu. 
Bokslutet för UHD dröjer till i början på juli, då många fakturor har förfallodatum då. Återkommer så snart jag har 
ett bokslut som är värt att visa. 
Vad gäller förrådet hos Studiefrämjandet så kommer vi att få disponera hela rummet själva och det kommer att 
sättas in ett lås som bara vi har nycklar till, samt att det kommer att finnas någon nyckel hos Studiefrämjandet. 
Nyckelsystemet hos Studiefrämjandet håller på att bytas, så nyckeln som Gunilla har fungerar inte längre. Vi 
kommer att få nya ”nycklar”. 
/Agne 
 
Sekreterare 
Inte mycket att rapportera. Skk har skickat ut en rekommendation om att inte lägga ut protokoll öppet på t.ex. 
hemsidor. 
Jag kan tycka (efter att ha läst lite på SKk’s sida) att vi gör vad som behövs för att hålla våra uppgifter så 
”anonyma” som möjligt. Men det kanske är en fråga att ta upp för styrelsen. 
/Gunilla 
 
Jakt 
Har vart i kontakt ned Mats Närling igen och styrelsen i bergslagen har godkänt samarbetet med oss till RM 2021, 
återstår bara att undersöka om vi kan vara på stora Sundby, alternativet kan även vara att vi är på östras marker.  
Fick svar från VB angående Spanielprovet i höst och de var inte intresserade av ha ett b-prov i samband med 
vattenprovet.  
Ett tält som tillhörde VB har antingen gått sönder eller försvunnit på tävlingarna i Orsa, hur gör vi med detta?  
Ett fantastiskt positivt gensvar från de flesta kring vårt fantastiska arrangemang i Orsa, sjukt bra jobbat av samtliga 
inblandade.  
/Tony Persson  
 
 


